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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

STADEN
V.U.: WIM CRABBE, SINT-ELOOISTRAAT 28, 8840 WESTROZEBEKE (STADEN)

Beste Stadenaar
Januari is traditioneel de maand van de goede voornemens. Het goede voornemen van uw lokale N-VA-afdeling is om opnieuw vol 
enthousiasme het Stadense politieke gebeuren mee vorm te geven. 

Dat doen we onder andere door het weinig ambitieuze meerjarenplan dat de meerderheid opstelde grondig op te volgen. Uiteraard 
blijven we ons inzetten voor de inwoners van onze gemeente en hebben we ook oog voor wat er buiten onze gemeentegrenzen 
gebeurt. 

In 2019 mochten we een aantal nieuwe krachten binnen het bestuur verwelkomen. We kregen bovendien 
bezoek van een aantal N-VA-boegbeelden op onze ontmoetingsmomenten. Ook het komende jaar staan er heel 
wat ontmoetingsmomenten gepland. 

Zo ontvangen we u graag op ons nieuwjaarsontbijt op zondag 26 januari. Ook Vlaams volksvertegenwoordiger 
Maaike De Vreese zal erbij zijn als gastspreekster.  

Intussen wensen we u alvast het allerbeste in 2020. 

Beste wensen voor 2020

Zin om N-VA Staden te versterken?
Ons bestuur kan zeker nog frisse krachten gebruiken. Interesse? Stuur een mail naar staden@n-va.be

Wim Crabbe I Voorzitter N-VA Staden

N-VA Staden nodigt u uit

Nieuwjaarsontbijt
Zondag 26 januari
van 9 tot 11 uur
De Nestel, Vijfwegenstraat 17 in Westrozebeke

Iedereen welkom!

Kaarten kosten 5 euro. Schrijf vooraf in 
via staden@n-va.be of bij Wim Crabbe 
op het nummer 0495 41 36 10.

Gastspreker:
Maaike De Vreese, 

Vlaams volksvertegenwoordiger 
uit Brugge 

Betalen doet u door het juiste bedrag over te schrijven op het 
rekeningnummer BE42 1030 6037 1454 van N-VA Staden 
met vermelding van ‘ontbijt’ en het aantal personen.
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Interview met 
Henri Lefere

Voornaam en naam: 

Henri Lefere

Leeftijd: 
22 jaar

Functie: 
Bestuurslid N-VA Staden

Beroep: 
Administratief bediende

Woonplaats: 
Oostnieuwkerke

Bestuurslid 
in de 
kijker

Kan je jezelf even voorstellen?
“Natuurlijk, ik ben Henri, een jonge Stadenaar van 22, 
afkomstig uit deelgemeente Oostnieuwkerke. Ik woon er 
al sinds ik geboren ben en groeide er op in een warm gezin. 
Ik vind nog altijd dat ik daar mijn ding kan doen en woon 
er dus ook nu nog. 

Vorig jaar ben ik afgestudeerd als bachelor in de rechts-
praktijk en sinds augustus ben ik aan het werk als 
bediende. Na mijn dagtaak zoek ik graag ontspanning 
in sportieve activiteiten. Ik probeer twee keer per week 
naar het zwembad van Moorslede te gaan.”

Waarom engageer je je in de politiek ?
“Al vrij lang heb ik een grote interesse in politiek en 
actualiteit. Vooral wat zich in onze regio allemaal afspeelt, 
probeer ik goed te volgen. Niet alleen op het vlak van jeugd 
en ontspanning, maar ook bijvoorbeeld als het gaat over 
milieu, ondernemen en samenwerken.
  
Het belang van een sterk lokaal en regionaal beleid is mij 
nog duidelijker nu we ook vaker te kampen krijgen met 
droge zomers. Niet alleen in de land- en tuinbouw zorgt 
dat voor problemen, ook bij iedere andere burger. 

Politiek is voor mij meer dan actief zijn in je gemeente. 
Heel wat zaken zijn grensoverschrijdend. En dat is precies 
wat me boeit. Als burgers, ondernemers, verenigingen en 
de verschillende overheden samenwerken, is er voor veel 
problemen een oplossing. Ik draag daar graag mijn steentje 
toe bij en heb geen schrik van nieuwe uitdagingen.”  

Waarom sloot je je aan bij de N-VA?
“De N-VA is vandaag de beste keuze. Ik kan me het beste 
vinden in de N-VA-standpunten, zowel op lokaal als 
nationaal niveau. Zo vind ik het heel belangrijk om onze 
Vlaamse cultuur en identiteit verder uit te bouwen en te 
beschermen.”

Wat wil je doen in Staden? 
“De Stadense politieke geschiedenis heeft ons één ding 
geleerd: dat het uiteindelijk niet zo goed is voor de inwo-
ners als één enkele partij in het zadel zit. Ik ben dan ook 
volledig tegen het ‘bestuursmonopolie’. Dat één politieke 
groep alles beslist, is nergens gezond, ook niet in Staden.

Mee je stempel drukken op het beleid lijkt me heel 
boeiend. Daarvoor wil ik me inzetten, met de belangen 
van de bevolking voorop. In Groot-Staden moeten we het 
lokaal netwerk versterken en ondernemers steunen. 

Om terug te komen op de grote droogte van afgelopen 
zomer: onze ondernemende land- en tuinbouwers kregen 
het hard te verduren. De vraag naar water was, zoals je 
weet, veel groter dan het aanbod. Die problematiek zal 
in de toekomst alleen maar groter worden. Vanuit de 
gemeente moeten we absoluut prioriteit maken van een 
realistisch en betaalbaar droogteplan. 

Daarnaast spreekt ook het thema jeugd me natuurlijk 
aan. Samen met andere jongeren wil ik op zoek naar 
meer mogelijkheden voor gezonde ontspanning op goed 
uitgeruste locaties.” 
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Weinig concrete investeringen in 
meerjarenplan
Het meerjarenplan van de bestuursmeerderheid in Staden blij�  te veel steken in ideeën, zonder aandacht 
voor de uitvoering ervan. De investeringen blijven beperkt tot 11 miljoen euro. Vooruitstrevend kunnen we 
het plan dus niet noemen. Jammer, want Staden verdient beter.

Uitverkoop 
Om de investeringen te kunnen betalen, 
staat er heel wat in de uitverkoop: de 
voormalige gemeentehuizen van Staden 
en Oostnieuwkerke, de site van de gemeenteschool in de 
Roeselarestraat, gronden en seniorenwoningen, de pastorie in 
Staden, en de huisvesting van de KLJ: het voormalige stations-
gebouw op de Vijfwegen. 

Staden verliest zo heel wat onroerend goed. En zonder concrete 
oplossingen voor wie die sites nu gebruikt en ze moet verlaten. 
Zal de verkoop trouwens opbrengen wat ervan verwacht wordt? 
Ook die onzekerheid legt een hypotheek op de uitvoering van 
het meerjarenplan.

Van de herbestemming van onze kerken en een nieuwe locatie 
voor de politiediensten is er bovendien geen spoor in het meer-
jarenplan.

Jeugd valt uit de boot
Kinderen en jongeren vallen volledig uit de boot: de kinder-
opvang wordt afgebouwd en het gemeentelijk onderwijs wordt 
doorgegeven aan een ander net in Staden. De ontwikkeling van 
de ‘site van het kind’ gaat verder in samenspraak met één 
onderwijsnet. De jeugd moet zich behelpen 
met slechts 5 000 euro aan investeringen 
per jaar. Goed voor twee speeltoestellen. 
Foei!

Weinig steun voor ondernemers
Voor het stimuleren van ondernemers trekt de gemeente 40 000 
euro uit. Dat geld moet dienen om van een stationsgebouw een 
frituur/cafetaria te maken. Niet bepaald het soort ondersteuning 
waar onze ondernemers mee gebaat zijn. Ze verdienen beter.

Ook het groenbeleid krijgt weinig middelen: een paar tien-
duizenden euro’s in de komende vijf jaar.  De school in 
Westrozebeke krijgt pas in 2024 een groenere speelplaats. 

Mobiliteit stiefmoederlijk behandeld
Groot-Staden blijft ook nog vele jaren op zijn honger zitten 
op het vlak van mobiliteit, en dan zeker wat de problematiek 
van zwaar vervoer betreft. Een eerste schuchtere poging om het 
zwaar vervoer aan te pakken, is pas voorzien in 2024 in 
Westrozebeke. Trage wegen en fietspaden blijven stiefmoederlijk 
behandeld. En sporten, zeker in Oostnieuwkerke, wordt er niet 
makkelijker op.

Een kleine positieve noot is dat de vergroening en sanering van 
de rustparken wordt verdergezet. Er komen ook camera’s om 
de veiligheid te verhogen en onze openbare verlichting wordt 
duurzamer.

Gemiste kansen
Maar wat vooral opvalt in dit meerjarenplan, zijn de vele gemiste 
kansen. Van de 11 miljoen aan investeringen springt 2,5 miljoen 
in het oog. Dat geld zal dienen voor een ontmoetingsplaats in 
Oostnieuwkerke. De locatie en uitbouw roepen echter heel wat 
vragen op.

De meerderheid lijkt met dit plan vooral veel te beloven, maar 
weinig te geven. Wat een verschil met de voorbije zes jaar. 
‘De kracht van de stilstand’ wordt het 
nieuwe motto. 

Een geslaagde kaas-en-breugelavond
Op 23 november kwam 
Vlaams fractievoor-
zitter en burgemeester 
van De Haan Wilfried 
Vandaele langs op onze 
kaas-en-breugelavond. 
Hij wist de aanwezigen te 
boeien met zijn prikkelen-
de visie. Voeg daar nog een 
smakelijke maaltijd aan 
toe, en we kunnen terecht 
spreken over een zeer 
geslaagde avond.
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Bart De Wever
Algemeen voorzitter

Liesbeth Homans
Voorzitter 
Vlaams Parlement

Matthias Diependaele 
Vlaams minister van 
Financiën en Begroting, 
Wonen en Onroerend
Erfgoed

Zuhal Demir 
Vlaams minister van Justitie 
en Handhaving, Omgeving, 
Energie en Toerisme

Ben Weyts 
Viceminister-president en Vlaams 
minister van Onderwijs, Sport, 
Dierenwelzijn en Vlaamse Rand

Jan Jambon
Minister-president en Vlaams 
minister van Buitenlands Beleid, 
Ontwikkelingssamenwerking, Cultuur, 
ICT en Facilitair Management
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